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BR.0002.9.2018 

 

Protokół  

Nr LIX/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 9 lipca 2018 roku 

godz. 16.00 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył LIX Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 16.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LIX Sesji udział bierze 16 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Propozycje do porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Propozycje do porządku obrad.  

4. Podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Kole w sprawie sytuacji dotyczącej realizacji zadania 

dotyczącego „Utworzenia i wyposażenia placówki Senior+” (Dziennego Domu Seniora w 

Kole), realizowanego przez Urząd Miejski w Kole w ramach Programu Wieloletniego Senior+ 

na lata 2015-2020. 

5. Wole głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że LIX Sesja została zwołana na wniosek radnych w 

związku z okolicznościami powstałymi po przeprowadzonej przez Wojewodę 

Wielkopolskiego kontroli oraz wystąpieniami pokontrolnymi dotyczącymi funkcjonowania 

Dziennego Domu Seniora w Kole. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Szafrański zaproponował by wprowadzić do porządku obrad Sesji projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LII/503/2018 Rady Miejskiej w Kole z dnia 28 

lutego 2018 r. w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej Statutu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek. Za wprowadzeniem tego punktu do 

porządku obrad opowiedziało się 16 radnych jednogłośnie. 

 

Porządek po zmianach otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Propozycje do porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr. LII/503/2018 Rady Miejskiej w Kole z 

dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej statutu. 

5. Podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Kole w sprawie sytuacji dotyczącej realizacji zadania 

dotyczącego „Utworzenia i wyposażenia placówki Senior+” (Dziennego Domu Seniora w 

Kole), realizowanego przez Urząd Miejski w Kole w ramach Programu Wieloletniego Senior+ 

na lata 2015-2020. 

6. Wole głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

4. . Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr. LII/503/2018 Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadanie jej 

statutu. 

Przewodniczący zaznaczył, że trzeba dopracować statut aby nie było tak, że w Miejskiej 

Radzie Seniorów nie ma przedstawicieli wszystkich instytucji i stowarzyszeń działających w 

Mieście Kole na rzecz osób starszych. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LIX/553/2018. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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5. Podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Kole w sprawie sytuacji dotyczącej realizacji zadania 

dotyczącego „Utworzenia i wyposażenia placówki Senior+” (Dziennego Domu Seniora w 

Kole), realizowanego przez Urząd Miejski w Kole w ramach Programu Wieloletniego Senior+ 

na lata 2015-2020. 

Pan Artur Szafrański oznajmił, że 25 czerwca Wojewoda Wielkopolski wydał wystąpienie 

pokontrolne, które obliguje do zwrócenia pobranej już dotacji na utworzenie Dziennego 

Domu Seniora w wysokości  240 tys. 

Radna Elżbieta Tamborska zaznaczyła, że przy naborze osób do Domu Seniora było mnóstwo 

niezgodności. 

Radna Teresa Brzoska powiedziała, że Dom Seniora został utworzony, ponieważ nadarzyła 

się okazja uzyskania dofinansowania (na utworzenie i bieżącą działalność). Na etapie 

tworzenia Domu Seniora i obecnej działalności Urząd Miejski popełnił szereg błędów. 

Opracowany został regulamin – rekrutacji, organizacji zajęć, prawa i obowiązki uczestników, 

a nic nie jest przestrzegane prawidłowo. 

Radna Elżbieta Tamborska kontynuowała informując o wielu niezgodnościach w 

prowadzeniu Domu Seniora. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zaznaczyła, że Dom Seniora czynny jest od dnia 11 maja. Do dnia 

20 maja świecił pustkami, a 6 czerwca nie było jeszcze rehabilitanta. Osoby chcące korzystać 

z Domu Seniora zaczęły pojawiać się tam od czerwca z czego również wynika wiele 

niezgodności. 

Radna Ewa Lewicka  zaproponowała by wystosować pismo do Wojewody Wielkopolskiego z 

informacją, iż radni podjęli decyzję o zamknięciu Domu Seniora. Radna powiedziała, że Dom 

Seniora powinien być przeznaczony dla osób, które naprawdę potrzebują pomocy, a nie dla 

osób, które przychodzą tam dla rozrywki. 

Radny Michał Piasecki zaproponował by złożyć wniosek o udzielenie informacji publicznej o 

całą dokumentację do Wojewody. Radny powiedział, że nie ma zgody na wydawanie 

pieniędzy w taki sposób jak teraz. Osoby odpowiedzialne powinny ponieść konsekwencje za 

między innymi niedopilnowanie obowiązków służbowych i prawdopodobnie poświadczenie 

nieprawdziwych informacji w dokumentach do Wojewody. 

Radna Teresa Brzoska poinformowała, że ma analizę kosztów utrzymania Domu Seniora za 

maj i czerwiec. Koszt wynagrodzeń to 19212 zł, ogólne koszty utrzymania – 33482 zł. Radna 

ma wątpliwości co do funkcjonowania, ponieważ rekrutacja odbywała się od 19 kwietnia do 
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4 maja. Dnia 9 maja odbyło się zebranie Komisji rekrutacyjnej celem wyboru uczestników. 

Dnia 22 maja wysłano pisma do 30 osób dotyczące udziału w zajęciach realizowanych w 

Domu Seniora. Radna Brzoska poparła wniosek Pani Lewickiej, ponieważ nie są 

przestrzegane normy i zasady współżycia społecznego przez co dochodzi do konfliktów. 

Radna Ewa Lewicka oczekiwała, że Wiceburmistrz będzie obecna na sesji by odpowiedzieć na 

wszelkie pytania. Radna zaznaczyła, że w związku z Domem Seniora, mowa nie tylko o 

jednostce, która powstała lecz również o budżecie. 

Radna Halina Musiałek zwróciła się do osób przybyłych na sesję z transparentami mówiąc, że 

to radni apelowali o utworzenie Domu Seniora i oni nie są winni temu, że Wojewoda cofnął 

dotację. 

Przewodniczący Rady zaproponował zajęcie stanowiska w następującej formie: 

Wezwanie Pani Wiceburmistrz Elżbiety Modrzejewskiej do zaprzestania prowadzenia przez 

Urząd Miejski w Kole i dalszej działalności Dziennego Domu Seniora w Kole i nie generowanie 

dalszych wydatków na ten cel. 

Głos zabrał radny Sobolewski uważając, że wniosek Pani Lewickiej odnośnie zamknięcia 

Domu Seniora wychodzi poza kompetencje rady. Organem wykonawczym jest Burmistrz 

Miasta. Radny powiedział, że jeśli wystąpiły nieprawidłowości w funkcjonowaniu Domu 

Seniora nie znaczy, że trzeba go od razu zamykać. Trzeba natomiast sprawę wyjaśnić i 

wyciągnąć konsekwencje od osób za to odpowiedzialnych. Pan Sobolewski również 

zaznaczył, że Dom Seniora powstał dzięki radnym ale z przeznaczeniem dla osób, które mają 

problem z normalnym funkcjonowaniem, a nie dla tych którzy są aktywni i korzystają z niego 

dla rozrywki. 

Radny Florian Olejniczak zgodził się ze stanowiskiem odczytanym przez Przewodniczącego. 

Dodał jednak by sprawę skierować jeszcze do organów ścigania. Zdaniem Pana Olejniczaka 

radni mając wiedzę o nieprawidłowościach związanych z Domem Seniora powinni 

powiadomić odpowiednie służby. 

Przewodniczący Rady poddał następujące stanowisko pod głosowanie: 

Wezwanie Pani Wiceburmistrz Elżbiety Modrzejewskiej do zaprzestania prowadzenia przez 

Urząd Miejski w Kole i dalszej działalności Dziennego Domu Seniora w Kole i nie generowanie 

dalszych wydatków na ten cel oraz w zakresie stwierdzonych nieprawidłowości skierowanie 

sprawy do organów ścigania. 

Za przyjęciem stanowiska opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 
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Wobec bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady stanowisko zostało 

przyjęte. 

Stanowisko stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Teresa Brzoska zaznaczyła, że to nie jest pierwsza taka sytuacja, że zwracane są 

pieniądze, a mimo to nikt nigdy nie ponosi konsekwencji za to co jest zrobione źle. 

7. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady 

LIX Sesji Rady Miejskiej w Kole o godzinie 17.30. 

 

 

 

                    Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański/ 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Krakowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


